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Agenderingsverzoek voor de PEILdag  (in te vullen door fracties)

Dit formulier is bedoeld voor fracties om onderwerpen die ze graag willen behandelen op een 
PEILdag, te kunnen aandragen.

Probeer het formulier zo duidelijk mogelijk in te vullen, zodat de agendacommissie een volledig 
beeld heeft van het onderwerp, de relevantie ervan en de noodzaak van het agenderen. 

Naam fractie / indiener: VVD, Peter Rijtema             Datum: 20 oktober 2020

1. Wat is het onderwerp en doel van de bespreking; 
- Welk onderwerp wilt u agenderen?
- Hoe zou u het onderwerp willen agenderen? (Denk hierbij aan een notitie, presentatie, 

werkbezoek etc.)
- Is het informatief, verkennend of ter voorbereiding op latere besluitvorming bedoeld?

 

2. Denkt u dat meerdere fracties dit onderwerp zullen willen bespreken? Waarom wel/niet? 

 

Droogte ondanks toenemende hoeveelheden neerslag in winter. Hoe houden we het water vast?
Hoe brengen we balans in belangen groene agenda en boerenbelang?
Zijn maatregelen als het plaatsen van grote aantallen extra stuwen juridisch gewaarborgd in een 
organisatie die zich tot nu toe verbonden heeft aan het afvoeren van water?

Onderwerp behandelen als informatief, leidend tot (principiële) discussie en latere 
besluitvorming.
 
Eerst memo of presentatie om discussie te voeden en later beslispunten vast te stellen.

Betreft bestuursbreed onderwerp dat bij veel fracties speelt en is wezenlijk onderdeel van 
bestuursprogramma
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3. Waarom wilt u het onderwerp agenderen? En waarom is het 
ook voor andere fracties interessant? 

 

4. Is het onderwerp tijd gebonden? (M.a.w. op welke termijn zou het geagendeerd moeten 
worden?)

 

5. Heeft het toegevoegde waarde om actief belangstellenden/belanghebbenden uit te nodigen 
voor dit specifieke onderwerp? Zo ja, graag de contactgegevens van deze 
personen/organisaties vermelden.

 

Wil onderwerp agenderen omdat hierover binnen de VVD fractie de nodige vragen zijn en we 
graag willen weten welke concrete maatregelen deze bestuursperiode genomen gaan worden, 
welk effect dat heeft op de problematiek en of de te nemen maatregelen in balans zijn met de 
belangen van verschillende belanghebbenden. 

Onderwerp is actueel en zal de komende tijd tot een aantal voorstellen dan wel 
investeringsplannen leiden. Om discussie niet achteraf te moeten voeren lijkt agendering op 
korte termijn wenselijk.

Helma Lodders en Carola Schouten zouden hierover vanuit de landelijke overheid een 
aardige discussie kunnen inleiden maar het zal meer haalbaar zijn om bijvoorbeeld experts 
vanuit LTO, Natuurorganisaties en Ruimtelijke Ordening hierover een presentatie te laten 
houden zodat we vanuit direct belanghebbenden info krijgen ter overdenking.


